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内容概要

　　深入挖掘六级考试命题规律，权威预测六级考试十二大题型真最新命题趋势：最新考卷如何考试
，命题考官如何命题，各类题型核心考点，相关知识融合贯通。
永远提供最新题型，分辨新旧题型其实很简单，第二大题型快速阅读多项选择是新题型，若是正误辨
析则是旧题型，我们的时间太宝贵，要做就做新题型！
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作者简介

　　王迈迈，中国书刊发行协会非国有书业工作委员会常务理事，湖北省出版物发行协会副会长，武
汉现代外国语言文学研究所所长，长期从事大学英语和中学英语教学与研究，编著出版了大量深受读
者喜爱的畅销图书，调查显示，全国许多大学、中学的学生，拥有王迈迈品牌图书，几乎人手一册，
其深受欢迎的程度可见一斑。
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书籍目录

Part I短文写作（Writing）第一章 710分新题型六级考试短文写作命题趋势与应试策略一、六级作文的
六种命题形式1.提纲作文2.命题作文3.关键词作文4.情景作文5.看图作文6.图表作文二、短文写作应试策
略1.如何写好主题句2.如何写好开头段3.如何写好结尾段4.如何开展主体段第二章 710分新题型大级考试
短文写作分类专项训练一、提纲作文Model 1Model 2Model 3Model 4Model 5二、情景作文Model 6Model
7Model 8Model 9三、段首句作文Model 10Model 11Model 12Model 13四、关键词作文Model 14Model
15Model 16Model 17五、命题作文Model 18Model 19Model 20Model 21六、看图作文Model 22Model
23Model 24Model 25第三章 710分新题型六级考试短文写作专项训练参考范文一、提纲作文Model
1Model 2Model 3Model4Model 5二、情景作文Model 6Model 7Model 8Model 9三、段首句作文Model
10Model 11Model 12Model 13四、关键词作文Model 14Model 15Model 16Model 17五、命题作文Model
18Model 19Model 20Model 21六、看图作文Model 22Model 23Model 24Model 25Part Ⅱ快速阅读理解
（Skimming and Scanning）第一章 710分新题型六级考试快速阅读理解命题趋势与应试策略一、题型分
析与命题规律1.快速阅读考什么2.快速阅读如何命题二、解题思路与应试技巧1.解题三步骤2.快速阅读
基本方法3.快速阅读高分技巧第二章 710分新题型六级考试快速阅读理解专项训练Test 1Test 2Test 3Test
4Test 5Test 6Test 7Test 8Test 9Test 10第三章 710分新题型六级考试快速阅读理解答案详解Test 1Test 2Test
3Test 4Test 5Test 6Test 7Test 8Test 9Test 10Part Ⅲ听力理解（Listening Comprehension）第一章 710分新题
型六级考试听力理解命题趋势与应试策略一、短对话命题趋势与应试策略1.十大考点分析2.十四种应试
技巧二、长对话命题趋势与应试策略三、短文理解命题趋势与应试策略1.五大命题要点2.九大注意事项
四、复合式听写命题趋势与应试策略1.题型分析2.四种解题方法第二章 710分新题型六级考试听力理解
专项训练Test 1Test 2Test 3Test 4Test 5Test 6Test 7Test 8Test 9Test 10第三章 710分新题型大级考试听力理解
答案详解及录音文字材料Test 1Test 2Test 3Test 4Test 5Test 6Test 7Test 8rest 9rest 10Part Ⅳ仔细阅读理解
（Reading in Deplh）第一章 710分新题型六级考试仔细阅读理解命题趋势与应试策略一、短句回答命题
趋势与应试策略二、选词填空命题趋势与应试策略三、多项选择阅读理解命题趋势与应试策略1.多项
选择四种命题形式2.多项选择九大应试技巧3.多项选择考场应对方法第二章 710分新题型大级考试仔细
阅读理解专项训练Test 1Test 2Test 3Test 4Test 5Test 6Test 7Test 8Test 9Test 10第三章 710分新题型六级考试
仔细阅读理解答案详解Test 1Test 2Test 3Test 4Test 5Test 6Test 7Test 8Test 9Test 10Part Ⅴ改错或完形填
空(Error or Cloze)Part Ⅵ翻译(Translation)Part Ⅶ全真模拟试卷(Model Tests)
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章节摘录

　　Cyber Crime　　Nowadays cyber criminals seem to be everywhere. Numerous kinds of them can be
committed with a few checks, fromfraud to lifting intellectual property and to subverting deals, from snatching
passwords to disrupting E-commerce and tounleashing viruses to crash computers. These hackers （黑客） do a
great damage to companies and computer users, causingcomputer losses up to 10 billion dollars a year.　
　Naturally, there are many causes for the cyber crimes. In addition to the wicked nature of the hackers, the frailties
ofIntemet are partially responsible for the crimes. Just because there are holes in Internet the complex software is
buggyand often infested, the cyber criminals can find out the weakness in the Website software programs and by
manipulatingsoftware defects, gaining access to Website, committing all kinds of crimes.　　However. we shouldn
t tolerate these cyber criminals any more. And it s high time for us to take all the effectivesteps to battle the cyber
crooks. First, we should use cyber laws to protect the Web, the powerful engine of economy. Be-sides, we should
improve intrusion detection, encryption （加密） and computer security system with the help of high
tech-nology. Finally, we should win more talented people to build up more firewalls （防火墙） so as to make the
Net immune toviruses and inaccessible to cyber criminals.　　Harmfulness of Fake Commodities　　Fake
commodities can be seen everywhere, ranging from food to medicine. They are, so widespread as to be disastrousto
our society. There are many reasons for this social phenomenon, but in general, it comes down to three major ones.
　　For one thing, producers can profit a lot by making fake commodities because the cost of producing fake
commoditiesis much lower. For another, salesmen and stores, can also profit a lot by selling fake commodities.
Perhaps the prime rea-son is that our legal system is not yet powerful enough and the punishment of illegal
producers and businessmen is yet to beenforced and made severe.　　They do a lot of harm to people. They often
cheat money out of customers because the commodities are not worth themoney spent. To make things worse, the
damage clone by fake commodities often goes far beyond that. For example, farm-ers are reported to have worked
hard for a year without harvesting anything owing to false seeds. Some people are even kill-ed by false wine,
poisonous food or fake medicines. Besides, they also damage the name of those fair businessmen andmanufacturers
who supposedly have made them and thus. the normal economic order greatlly disturbed.
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编辑推荐

　　如果您使用过各种四级考试辅导资料，但成效不大，请您使用王迈迈英语系列丛书。
王迈迈英语，畅销十五年，风靡几代人，免费下载最新三套六级考试真题，六级考试知名专家详细答
。
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